
Indenrigsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 3. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

INU alm. del

Spørgsmål 2
Vil ministeren oplyse, om Randers Kommunes nye indkøbsaftale vil medføre et lavere 
indkøb af kød, og vil ministeren oplyse, hvorvidt brugen af el-lastbiler ved levering har 
medført ekstra omkostninger for kommunen, og i så fald hvor meget? Der henvises til 
artiklen ”20% mere økologi i Randers Kommunes køkkener” på newsnetavisranders.dk 
den 1. oktober 2024.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Theresa Berg Andersen
formand
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